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استان فارساستان فارس
کازرون

سرپرست فرمانداری ویژه کازرون 
از تداوم پیگیری ها برای تسریع 

در بهره برداری از پردیس دانشگاه 
سلمان فارسی کازرون خبر داد

 

 

امیرحسین مرادی زادگان، سرپرست فرمانداری ویژه شهرستان 
کازرون به همراه جمعی از اعضا هیئت رئیسه دانشگاه سلمان 
فارسی کازرون با حضور در پردیس دانشگاه سلمان فارسی 
کازرون، ضمن بازدید از کارگاه های فعال در این مجموعه 
موجود  راهکارهای  پیرامون  گفتگو  و  بحث  به  دانشگاهی، 

برای تسریع در آغاز بهره برداری از این پردیس پرداخت.
امور  از روابط عمومی و  به گزارش دریافتی روزنامه طلوع 
غریب  دکتر  کازرون،  فارسی  سلمان  دانشگاه   بین الملل 
این  در  کازرون  فارسی  سلمان  دانشگاه  رئیس  فاضل نیا، 
به  مرادی زادگان  انتخاب  مناسبت  به  تبریک  ضمن  بازدید 
عنوان سرپرست فرمانداری ویژه کازرون، با ابراز امیدواری 
نسبت به تداوم موفقیت های ایشان در این سمت، خاطرنشان 
نمود: انتظارات مردم و همچنین دانشجویان از دانشگاه سلمان 
فارسی کازرون زیاد است. راه اندازی پردیس دانشگاه نه تنها 
یکی از اولویت های مورد مطالبه عموم مردم شهرستان است، 
بلکه می تواند بسیاری از چالش ها و مسائل پیش روی دانشگاه 

را نیز برطرف نماید. 
بر این اساس تلاش کرده ایم تا با اتکا به ظرفیت های موجود 
و همچنین تعامل مداوم با مجموعه دستگاه های مدیریتی در 
شهرستان، استان و در سطوح ملی، برخی چالش های موجود 
نماییم. در حال  این پردیس را برطرف  در زمینه راه اندازی 
حاضر تسریع در این فرایند و آغاز خدمات دهی این مجموعه، 
نیازمند همت و یاری بیشتر همه دلسوزان و به ویژه مسئولان 

نهادهای محلی است.
به  اشاره  با  ادامه  در  کازرون  فارسی  سلمان  دانشگاه  رئیس 
اخیر صورت گرفته،  برخی گشایش هایی که طی هفته های 
مجموعه  تمامی  پیگیری های  و  تلاش ها  خوشبختانه  افزود: 
که  حمایت هایی  کنار  در  کازرون  فارسی  سلمان  دانشگاه 
از سوی مردم و مسئولان صورت پذیرفته است، باعث شده 
در  را  کارگاه  چند  گذشته  ماه های  و  هفته ها  طی  بتوانیم 
ادامه  این روند همچنان  امیدواریم  نماییم و  فعال  این سایت 
و  به حق  مطالبه  و  خواسته  این  به  زودی  به  بتوانیم  تا  یابد 
دیرینه مردم شریف کازرون جامه عمل بپوشانیم. امیرحسین 
شهرستان  ویژه  فرمانداری  سرپرست  مرادی زادگان، 
ارزیابی  توجه  قابل  ضمن  بازدید،  این  در  نیز  کازرون 
برخی  نمود:  نشان  خاطر  گرفته  فعالیت های صورت  نمودن 
قسمت های این پردیس، در مرحله ای قرار دارند که می توانند 
می کنیم  تلاش  برسند.  بهره برداری  به  بیشتر  حمایت های  با 
و  استان  سطح  در  مرتبط  نهادهای  با  ارتباط ها  تقویت  با  تا 
گام  چند  تحقق  برای  اصولی  راهکارهای  موضوع،  پیگیری 
نهایی را نیز محقق نماییم تا بتوان شاهد آغاز بهره برداری از 

این پردیس دانشگاهی بود.

فیروزآباد
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان فیروزآباد 

خبر داد؛

کشت کاملینا برای اولین بار 
در فیروزآباد 

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان فیروزآباد گفت: گیاه روغنی 
کاملینا در سطح 3 هکتار از اراضی این شهرستان کشت شد.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
به  اشاره  با  موسوی  کاظم  سید  فیروزآباد،  کشاورزی  جهاد 
اینکه عملیات کاشت این مزرعه در نیمه آبان ماه انجام شده 
است، تصریح کرد: کشت بذور کاملینا به میزان 8 کیلوگرم 
بذر در هکتار با استفاده از یک دستگاه خطی کار در روستای 
انجام  فیروزآباد  بخش خواجه ای شهرستان  توابع  از  مهکویه 

شد.
وی با بیان اینکه گیاه کاملینا برخلاف کلزا در زمان برداشت 
ریزش دانه ندارد، اظهار کرد: سیستم آبیاری در این مزرعه به 
صورت بارانی است و با توجه به حاصلخیزی خاک شهرستان 
فیروزآباد پیش بینی می شود در خردادماه سال آینده  از این 

مزرعه 9 تن دانه روغنی کاملینا برداشت شود.
موسوی افزود: گیاه کاملینا در برابر آفات و بیماری ها بسیار 
مقاوم است و آفت و بیماری های رایج خسارت قابل توجهی 

بر روی آن ندارد.
کاملینا  گیاه  روغنی  دانه های  کرد:  اضافه  مسئول  مقام  این 
بالایی  قیمت  و  کیفیت  از   ۶ و  سه  امگا  بودن  دارا  به دلیل 

برخوردار بوده و متوسط قیمت جهانی این روغن بالا است.

فسا
معاون سازمان و مدیر جهاد کشاورزی 

شهرستان فسا خبر داد؛
آغاز کشت گندم در فسا

از  فسا  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر  و  سازمان  معاون 
آغاز کشت گندم در سطح 9500 هزار هکتار از زمین های 

کشاورزی این شهرستان خبر داد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی معاونت 
ناصر  فسا،  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیریت  و  سازمان 
شهرستان  نیاز  مورد  بذر  کل  میزان  کرد:  تصریح  انصاری 
به  بالغ بر 2500 تن است که در سال زراعی جاری قریب 
60 درصد آن از بذور خود مصرفی ذخیره شده سال گذشته 
بذور گواهی  از  تأمین و بخش دیگر آن  توسط کشاورزان 

شده توسط شرکت های تولید بذر استان تأمین می گردد.
شهرستان  در  شده  کشت  ارقام  مهم ترین  کرد:  ابراز  وی 
سیروان، مهرگان، برات، سارنگ، ترابی، چمران ۲، شبرنگ 

و هانا است.
پیش بینی می شود 42 هزار تن محصول در  افزود:  انصاری   

خردادماه آینده از این مزارع برداشت شود.
این  در  خاکورزی  درصد   80 اینکه  به  اشاره  ضمن  وی 
دستگاه   ۸۰ بر  بالغ  کرد:  تصریح  است،  حفاظتی  شهرستان 
کارنده و ۱۲ دستگاه کمبینات ۹۰ درصد کار کشت را انجام 

می دهند.
خنج

مدیر جهاد کشاورزی خبر داد:

مجول های وارداتی 
به خنج رسیدند

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان خنج گفت: با پیگیری های 
انجام شده 210 اصله نهال خرمای رقم مجول وارداتی یارانه 

دار در بین باغداران واجد شرایط این شهرستان توزیع شد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
اینکه  بیان  با  جهاد کشاورزی شهرستان خنج، علی علی پور 
به روش اورگانوجنسیس  بافت و  نهال های وارداتی، کشت 
این  کرد:  تصریح  هستند،  ضمانت نامه  دارای  و  شده  تولید 
نهال های خرما دارای تائیدیه موسسه بین المللی گواهی نهال 
نخلستان  به  از گذراندن دوره قرنطینه ای  بوده و پس  بذر  و 

متقاضیان انتقال یافت.
این مقام مسئول با اشاره به اینکه هر اصله نهال خرمای مجول 
وارداتی بیش از 18 میلیون ریال در بازار آزاد خرید و فروش 
می شود، اظهار کرد: با تخصیص یارانه های دولتی، این نهال ها 
با نرخ هفت میلیون و 430 هزار ریال، پس از اخذ تعهدات 

لازم به باغداران تحویل شد.

استان بوشهراستان بوشهر

معاون استاندار بوشهر: 

برنامه محوری در اولویت شورای 
شهر بوشهر باشد

 
برنامه  تدوین  گفت:  بوشهر  استاندار  عمرانی  امور  معاون 
اجرایی کوتاه مدت، میان مدت و بلندمدت به عنوان نقشه راه 

مدیریت شهری در اولویت شورای شهر بوشهر باشد.
با اعضای  ایرنا، محمدهادی رستمیان در نشست  به گزارش 
ویترین  مرکز  عنوان  به  بوشهر  افزود:  بوشهر  شهر  شورای 
توسعه این استان است و می تواند الگو برای سایر شهرهای 

این استان باشد.
وی با بیان اینکه مدیریت ارشد استان از شوراها در راستای 
توسعه و آبادی شهرهای استان بوشهر حمایت می کند، بیان 
شاخص  پروژه  پنج  بوشهر  شهر  شورای  است  انتظار  کرد: 
و   تغییر  پروژه ها  این  اجرای  با  که  کند  تدوین  شهری 

تحولات جدی در شهر دیده شود.
و  هماهنگی  که  است  نیاز  همچنین  داد:  ادامه  رستمیان 
به  باید  شهرداری  و  شورا  با  اجرایی  دستگاه های  هم افزایی 

عنوان یک اصل مورد توجه دو طرف باشد.
و  راه  کل  اداره  با  ارتباط  در  می رود  انتظار  افزود:  وی 
شهرسازی نیز با تعاملات بیشتر و اختصاص ۱۰ درصد سهم 
شهرداری بازگشایی املاک در گذر برای بهبود عبور و مرور 

شهری محقق شود.
آنها  نیاز  و  بانوان   مهم  نقش  به  اشاره  با  رستمیان همچنین 
به اماکن تفریحی و رفاهی گفت: در این زمینه  از احداث 

پارک بانوان حمایت می شود.
رئیس شورای اسلامی شهر بوشهر گفت: اعتبارات شهرداری 
بوشهر  استان  مرکز  و   نیست  بزرگ  پروژه های  جوابگوی 

نیازمند اعتبارات خاص برای پروژه های شاخص است.
و  توسعه  برای  شهری  مدیریت  افزود:  پورکبگانی  جعفر 
عمران شهری نیازمند حمایت و همراهی دستگاه های اجرایی 

است.

دیلم

طرح »من کتابخوانی را دوست 
دارم« در دیلم اجرا شد 

من  طرح  اجرای  کتابخوانی  و  کتاب  هفته  مناسبت  به 
اداره  همت  به  دیلم  بندر  »در  دارم  دوست  را  کتابخوانی 
فرهنگ و ارشاد اسلامی و باشگاه کتابخوانی دخترانه« فردای 

سبز این شهر برگزار شد.
دیلم  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره  رئیس  مهر،  به گزارش 
این  باشگاه های کتابخوانی در  برنامه گفت: تشکیل  این  در 
شهرستان به عنوان یک پایگاه فرهنگی می تواند در رشد و 

پیشرفت کودکان و نوجوانان نقش پذیر باشد.
و  ایده  ارائه  با  کتابخوانی  باشگاه های  افزود:  محنایی  زهره 
بویژه  و  مربیان  و  مدیران  همکاری  با  مختلف  طرح های 
سال  طول  در  مختلف  برنامه های  اجرای  برای  خانواده ها 
برنامه ریزی داشته باشند تا جامعه هدف خود را نسبت به این 

ابزار مهم فرهنگی آشنا سازند.
امر  به  نوجوانان  و  کودکان  به  آموزش  با  گفت:  وی 
را  کتاب  مطالعه  به  علاقه مندی  زمینه  می توان  کتابخوانی، 

درون آنها ایجاد کرد.
محنایی با اشاره به اینکه نقش خانواده در ترغیب فرزندان به 
مطالعه و کتابخوانی بسیار تأثیرگذار است، بیان کرد: خانواده، 
اولین مدرسه ای است که انسان در آن درس می آموزد و  از 
شمار  به  کودک  شخصیت  تشکیل  در  عوامل  اساسی ترین 

می آید.
اجرای  افزود:  دیلم  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره  رئیس 
طرح های خلاق در سطح باشگاه های کتابخوانی گامی بسیار 

تأثیرگذار در سال های گذشته تاکنون بوده است.
در این آیین از همه اعضای باشگاه کتابخوانی با اهدای کتاب 
باشگاه کتابخوانی دخترانه  به  تجلیل شد و ۱۰۰ جلد کتاب 

فردای سبز اهدا شد.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
رئیس کل دادگستری هرمزگان:

قاچاق خاک از جزیره هرمز 
صحت ندارد

 
 

از  خاک  قاچاق  هرگونه  هرمزگان  دادگستری  کل  رئیس 
جزیره هرمز را تکذیب کرد.

علی صالحی در جریان بازدید از جزیره هرمز گفت: با توجه 
به تصاویر منتشر شده در فضای مجازی مبنی بر قاچاق خاک 
به  و مشخص شد  بررسی  موضوع  این  هرمز،  قیمتی جزیره 

هیچ وجه صحت ندارد و شایعه بوده است.
وی بیان کرد: تنها بخشی از خاک های رنگی جزیره هرمز 
در صنایع دستی اهالی این جزیره مورد استفاده قرار می گیرد 
منابع خاک  میزان  در  بسزایی  تأثیر  نظر کارشناسان  به  که 

این جزیره ندارد.
بر  تأکید  با  همچنین  هرمزگان  دادگستری  کل  رئیس 
چنانچه  کرد:  عنوان  ملی،  سرمایه های  از  حفاظت  ضرورت 
هر گونه دست اندازی به معادن خاک یا دیگر ذخایر طبیعی 
در هر نقطه ای اثبات شود بدون تردید، برخورد قاطع و بدون 

اغماض دستگاه قضایی را در پی خواهد داشت.
در  کشوری  نشریات  از  یکی  اخیرا  ایسنا،  گزارش  به 
بود »با وجود ممنوعیت فروش، خاک  مطلبی عنوان کرده 
فروش  به  رسمی  وبسایت های  در  فارس  خلیج   جزیره  این 

می رسد«.

قشم
معاون برنامه ریزی فرمانداری قشم:

پسماندهای شناورسازان قشم 
ساماندهی شود

 
شرکت های  گفت:  قشم  فرمانداری  برنامه ریزی  معاون 
شناورسازی موظف هستند طی یک هفته پسماندهای انباشت 

شده خود را ساماندهی و به یک محل مرکزی منتقل کنند.
به گزارش ایلنا، فاروق رحیمی در نشست ساماندهی پسماند 
پسماندهای  دفع  نحوه  افزود:  شناورسازی  شرکت های 
شناورسازی با دستورالعمل ها مغایرت دارد که شرکت ها باید 

برای  رفع مشکلات اقدام کنند.
زیست  محیط  حفاظت  هماهنگی  با  همچنین  داد:  ادامه  وی 
توسط  تا  شود  جانمایی  مکان  یک  آزاد  منطقه  سازمان  و 
شرکت ها سوله ای به عنوان انبار مرکزی ایجاد شود و تمام 
انبار  این  به  را  خود  پسماندهای  شناورسازی  شرکت های 

منتقل کنند.
معاون برنامه ریزی فرمانداری قشم تصریح کرد: با توجه به 
شناخته  ویژه  پسماند  عنوان  به  این شرکت ها  پسماند  اینکه 
می شود، شرایط امحا و دفن آن در این شهرستان وجود ندارد 

و باید به سایت های دفن زباله ویژه در سرزمین اصلی منتقل 
تمام  قانونی  ضرورت  به  توجه  با  همچنین  افزود:  شود.وی 
زیست  محیط  و  ایمنی  بهداشت،  کارشناس  باید  شرکت ها 
داشته باشند که هم اکنون هیچ شرکتی در قشم این کارشناس 

را ندارد.
مقرر شد که هر شرکت یک کارشناس  داد:  ادامه  رحیمی 
استخدام کند تا مسائل زیست محیطی و بهداشتی رعایت شود.

۱۷ شرکت لنج سازی در قشم فعالت می کنند
رئیس اداره حفاظت محیط زیست قشم نیز گفت: هم اکنون 
که  هستند  فعالیت  حال  در  قشم  در  لنج سازی  شرکت   ۱۷
هیچ شرکتی قانون هوای پاک و حفاظت خاک را رعایت 

نمی کنند.
افزود: پسماندهای ویژه به دلیل سمی بودن،   صادق رستمی 
خورندگی  و مسائل بهداشتی دیگر به نوعی خطرناک است 

و باید در شرایطی خاص امحا شوند.
پسماندهای  لنج سازی  هم اکنون شرکت های  داد:  ادامه  وی 
تولیدی را به راحتی در زمین های اطراف شرکت و یا در سد 

اختصاصی پی پشت به صورت پراکنده رها می کنند.
رئیس اداره حفاظت محیط زیست قشم  تصریح کرد: متأسفانه 
این پسماندها را آتش می زنند تا حجم آن کاهش پیدا کند 

که این امر یک فاجعه زیست محیطی است.
وی افزود: پسماندها مخلوطی از پشم شیشه، رزین، چسب و 
فایبرگلاس است که آتش زدن آن باعث ایجاد یک بحران 

محیط زیستی می شود.
صادقی ادامه داد: امید است با جانمایی انبار پسماند و انتقال 
این پسماندها به سرزمین اصلی امحای آن به صورت اصولی 

انجام شود.
انتقال  برای  مستقل  شرکت  یک  باید  کرد:  اظهار  وی 
دپو  و  مرکزی  انبار  به  سازی  لنج  از شرکت های  پسماندها 
دفع  مخصوص  سایت های  به  آن  انتقال  سپس  و  آن  کردن 

پسماندهای ویژه استخدام شود.

استان خوزستاناستان خوزستان
 

نماینده اهواز:

انتقال آب از خوزستانی که تنش 
جدی آب دارد، اجحاف است

 
 

 
 

که  خوزستانی  از  آب  انتقال  اینکه  بیان  با  اهواز  نماینده 
تنش جدی آب دارد، اجحاف است، گفت: در سال گذشته 
کشاورزان خوزستان با محدودیت های جدی در کشت مواجه 
نظر  در  کشت  محدودیت  آن ها  برای  نیز  امسال  و  بوده اند 
بیانگر وضعیت وخیم ذخایر  این مسئله  گرفته شده است و 

آب در خوزستان است.
به  اشاره  با  ایسنا،  با  گفت وگو  در  حسینی  کریم  سید 
کشاورزی،  شرب،  برای  گرفته شده  نظر  در  حق آبه های 
محیط زیست و ... استان ها، اظهار کرد: در این شرایط اگر 
می خواهیم به استانی آب دهیم، نباید به استان دیگر اجحاف 
کنیم و از حق آبه یک استان، کم و به حق آبه استان دیگر 

اضافه کنیم.
وی افزود: در حال حاضر آورد آب رودخانه ها و همچنین 
نیاز آب مصرفی در خوزستان را  ذخایر آب استان، کفاف 
نمی دهد و در تأمین آب شرب و کشاورزی در خوزستان با 

مشکل مواجه هستیم.
عضو کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه 
بیش از ۷۰۰ روستا در خوزستان با تانکر آبرسانی می شود، 
گفت: حدود ۳۰۰ روستا در خوزستان به دلیل افت دبی آب 
تنش جدی آب شرب  با  آبی،  رودخانه ها و کاهش ذخایر 

مواجه هستند.
با اشاره به مشکلات خوزستان در بحث تأمین آب  حسینی 
برای  که  رودخانه هایی  شاخه های  کرد:  عنوان  کشاورزی 
در  می شود،  استفاده  آن ها  از  کشاورزی  زمین های  آبیاری 
شهرهایی مثل هویزه، حمیدیه، سوسنگرد، خرمشهر، شادگان 
برای  نیاز  مورد  آب  تأمین  در  و  است  شده  خشک  و... 
زمین های کشاورزی و نخیلات با مشکل جدی مواجه هستند.

وضعیت وخیم ذخایر آب در خوزستان
وی با بیان اینکه انتقال آب از خوزستانی که تنش جدی آب 
دارد، اجحاف است، تصریح کرد: در سال گذشته کشاورزان 
بوده اند  با محدودیت های جدی در کشت مواجه  خوزستانی 
گرفته  نظر  در  کشت  محدودیت  آن ها  برای  نیز  امسال  و 
شده است و این مسئله بیانگر وضعیت وخیم ذخایر آب در 

خوزستان است.
اینکه  بیان  با  اسلامی  اهواز در مجلس شورای  نماینده مردم 
ما  باشند،  داشته  آب  مشکل  دیگر  استان های  در  مردم  اگر 
منکر آن نمی شویم، گفت: این مسئله نباید بهانه ای باشد که 
طرح های انتقال آبی که مطالعه و پیوست های زیست محیطی 

ندارند، دوباره به جریان بیافتند.
در  آب  جدی  تنش  دچار  خوزستان  کرد:  عنوان  حسینی 
همه بخش ها است و در این زمینه با هرگونه کلید خوردن 
پروژه های انتقال آب به هر بهانه ای مخالف هستیم. مدیریت 
منابع آب برای کل کشور و با در نظر گرفتن نیازهای مردم 

در همه استان ها لازم است اما خوزستان نیز نباید از این برنامه 
و نگاه مستثنی شود.

وی گفت: اعتمادی که مردم به شخص آقای رئیسی و دولت 
آسیب  نباید  به هیچ وجه  دارند،  آن ها  وعده های  و  سیزدهم 
ببیند. قطعاً اگر تغییری در وعده ها و صحبت ها ایجاد شود، 
این اعتماد خدشه دار خواهد شد اما مردم خوزستان همچنان 
نسبت به وعده های آقای رئیسی و دولت سیزدهم در بحث 

عدم انتقال آب امیدوار هستند.
عنوان  اسلامی  شورای  مجلس  اجتماعی  کمیسیون  عضو 
آبه های آب شرب،  میزان حق  باید حداقل  کرد: خوزستان 
نمایندگان  و  کند  دریافت  را  زیست  محیطی  و  کشاورزی 

استان نیز پیگیر این موضوع هستند.

دزفول
شهردار دزفول:

طرح دفع آب های سطحی 
دزفول یکهزار و ۵۰۰ میلیارد ریال 

اعتبار نیاز دارد  
از  دزفول  دفع آب های سطحی  دزفول گفت: طرح  شهردار 
سال ۸۶ آغاز شده که برای تکمیل آن یکهزار و ۵۰۰ میلیارد 

ریال اعتبار نیاز است.
ایرنا، محمدحسن عیسی زاده در نشست شورای  به گزارش 
اداری شهرستان دزفول در سالن جلسات ناحیه مقاومت بسیج 
و  نگارستان  در کوی  این طرح  اجرای  برای  افزود:  دزفول 
نوفرهنگ ۲ کیلومتر لوله گذاری و ۱۰۰ میلیارد ریال اعتبار 

نیاز است.
در  سطحی  آب های  دفع  طرح  اجرای  برای   داد:  ادامه  وی 
میدان مقاومت سه کیلومتر لوله گذاری و ۱۵۰ میلیارد ریال 

اعتبار نیاز است.
در  طرح  این  اجرای  برای  داشت:  اظهار  دزفول  شهردار 
بلوار خیبرو کوی امام رضا یک کیلومتر لوله گذاری  و ۴۰ 
میلیارد ریال اعتبار نیاز است که تکمیل آن نیاز به همکاری 

دستگاه های اجرایی دارد.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد
  

معاون غذا و داروی دانشگاه علوم 
پزشکی یاسوج:

قیمت درج شده روی جلد دارو 
ملاک نیست

 

 

گفت:  یاسوج  پزشکی  علوم  دانشگاه  داروی  و  غذا  معاون 
ملاک قیمت داروها قیمت ثبت شده در سامانه تیتک است و 
به دلیل آنلاین بودن قیمت دارو، قیمت درج شده روی جلد 

دارو ملاک نیست.
به گزارش ایلنا، رحمت الله افشار در نشست خبری با اصحاب 
رسانه درخصوص کمبود دارو افزود: هیچ گونه کمبودی برای 

تأمین داروی بیماران استان کهگیلویه و بویراحمد نداریم.
وی اظهار کرد: غذا و دارو یکی از معاونت های دانشگاه علوم 
مدیریت  حوزه  سه  شامل  استان  سطح  در  که  بوده  پزشکی 
شامل دارو و موارد مخدر که کار آن تأمین و توزیع دارو در 
بخش خصوصی و دولتی و نظارت بر اجرای درست دارو به 

بیماران در سطح استان است.
معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی یاسوج خاطرنشان 
همجوار  استان  دو  از  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان   کرد: 
فارس و خوزستان خرید دارو انجام می دهد که شهرستان های 
گرمسیری از خوزستان و شهرستان های سردسیری از استان 

فارس تأمین دارو می شوند.
شهر  در  دارو  پخش  استانی  شعبه  پنج  کرد:  تصریح  افشار 

یاسوج مستقر و به توزیع دارو در استان مشغول هستند.
کرونا  ایام  در  نیاز  مورد  داروهای  تأمین  به  اشاره  با  وی 
چهار  شامل  که  کرونایی  داروهای  خرید  میزان  داد:  ادامه 
قلم داروی اصلی بوده در سال ۱۴۰۰ به صورت ریالی ۵۶۸ 

میلیارد و ۴۲۷ میلیون و ۲۱۴ هزار ریال بوده است.
معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی یاسوج با اشاره به 
کمک هزینه دارویی بیماران خاص، صعب العلاج و نیازمند 
عنوان کرد: در ۶ ماهه اول سال ۱۴۰۰ به ۳۴۵۲ نفر نیازمند 

قریب به یک میلیارد تومان کمک شده است.
افشار تأکید کرد: بدهی دارویی و ملزومات پزشکی دانشگاه 
به شرکت های  بویراحمد،  و  استان کهگیلویه  پزشکی  علوم 
معضلات  از  یکی  که   ۱۴۰۰ سال  مهر  پایان  تا  دارو  پخش 
اصلی بوده و بیش از ۱۳۲ میلیارد تومان پرداخت شده است.

بازرسی  تعداد   ۱۴۰۰ سال  مهر  پایان  تا  کرد:  اظهار  وی 
معاونت غذا و دارو از مراکز تحت پوشش یک هزار و ۸۲۰ 
توسط  استان  پزشکان  شده  بررسی  نسخ  تعداد  و  بوده  مورد 
کمیته تجزیه و تحلیل نسخ پزشکان ۸۱۰ هزار و ۹۱۴ مورد 

بوده است.

از  یکی  اجتماعی  معارض  بویراحمد گفت:  و  استاندار کهگیلویه  معاون عمرانی 
این  در  عمرانی  طرح های  افتتاح  و  تکمیل  اجرا،  روند  کُندی  عوامل  مهمترین 

استان است. 
به گزارش ایرنا، کیامرث حاجی زاده در نشست شورای فنی کهگیلویه و بویراحمد 
در یاسوج اظهار داشت: به همین دلیل نیز باید معارضات اجتماعی موجود بر سر 

راه اجرای طرح های عمرانی این استان در کمترین زمان ممکن برطرف شوند. 
وی افزود: آمادگی لازم در مسئولان معاونت عمرانی استانداری و اعضای شورای 

فنی کهگیلویه و بویراحمد برای پیگیری و رفع معارضات اجتماعی موجود بر سر 
راه اجرای طرح های عمرانی این استان وجود دارد.  

معاون عمرانی استاندار کهگیلویه و بویراحمد بر لزوم شتاب بخشی هر چه بیشتر 
در اجرای طرح های عمرانی این استان تأکید کرد. 

حاجی زاده بیان کرد: در این صورت مردم مناطق مختلف کهگیلویه و بویراحمد 
می توانند هر چه زودتر و بهتر از مزایای طرح های عمرانی  افتتاحی در این استان 

بهره مند شوند. 

معاون عمرانی استاندار:
معارض اجتماعی عامل کُندی روند اجرای طرح ها در کهگیلویه و بویراحمد است


